
Zápisnica 48/2022 
zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 1. marca 2022 o 9:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 
 
Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 
Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; prof. Ing. Vladimír 
Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD.; Ing. Martin Grančay, PhD.; Marek Kalanin 
Ospravedlnený: prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. 
  

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Grančay) 
B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Grančay, Gatial) 
C. Aktuálne informácie o príprave propagácie fakulty (Drtil, Grančay) 

PROGRAM: 
1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, ukončením núdzového stavu a prechodom na 

hybridné vzdelávanie na FCHPT a STU (dekan, prodekani, tajomník) 
2. Správa o nájomných zmluvách na FCHPT STU – stav k 1. 1. 2022 (preložené z 15.2.2022 

(Grančay) 
3. Správa o činnosti CHEM – Spolku študentov FCHPT STU za rok 2021 (Kalanin) 
4. Stav príprav Chemického jarmoku – CHEMSHOW 2022 (Drtil, Lukeš) 
5. Informácia o zabezpečení majetku fakulty a projekt jeho zabezpečenia (Lakatoš, Grančay) 
6. Rozličné 

 priebežná informácia o postupe novej akreditácie na FCHPT a na STU (Reháková) 
 

Dekan fakulty otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod A. Kontrola úloh 
K dnešnému zasadnutiu neboli termínované nijaké úlohy.  
 
Bod B. Aktuálne informácie o projekte Accord 
Prodekan doc. Lakatoš informoval, že ukončenie prvej časti rekonštrukcie starej budovy je plánované 
na prelom júna a júla 2023. Realistickým termínom dokončenia celej rekonštrukcie je marec 2023, 
v závislosti od aktualizácie harmonogramu a dodatku k zmluve. 30.1.2022 boli ÚVO odoslané podklady 
k súťaži o nábytok na kontrolu pred podpisom zmluvy s víťazom. Predseda AS FCHPT STU v Bratislave 
prof. Lukeš uviedol, že na základe informácie od rektora je možné, že príde k presunu časti finančných 
prostriedkov na projekte ACCORD z UK na STU v Bratislave. Dekan fakulty prof. Gatial pridal niekoľko 
informácií o projekte ACCORD z kolégia rektora STU v Bratislave. 
 
Bod C. Aktuálne informácie o príprave propagácie fakulty 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala aktuálne informácie o príprave propagácie fakulty, ktoré 
pripravila v spolupráci s prodekanom prof. Drtilom, ospravedlneným z dnešného zasadnutia. 
Analyzovala aktuálny počet prihlášok na štúdium zo strany domácich aj zahraničných študentov. 



Predseda AS FCHPT STU v Bratislave prof. Lukeš informoval o prebiehajúcich kampaniach na 
Facebooku, Instagrame a webových stránkach. Zástupca študentov M. Kalanin oboznámil Vedenie 
s prípravou podujatia Chemday. Tajomník fakulty Dr. Grančay prezentoval plánovaný harmonogram 
verejného obstarávania poskytovateľa PR/marketingových služieb od akademického roka 2022/2023. 
 
Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, ukončením núdzového stavu a prechodom 
na hybridné vzdelávanie na FCHPT a STU 
Prodekanka doc. Reháková a tajomník fakulty Dr. Grančay uviedli, že od začiatku semestra bolo na 
fakulte nahlásených 53 COVID pozitívnych študentov a za uplynulé 2 týždne aj 8 zamestnancov. 
Členovia vedenia sa zhodli, že počnúc 1.3.2022 je vhodné prepnúť fakultný koronavírusový semafor na 
zelenú farbu. 
 
Bod 2. Správa o nájomných zmluvách na FCHPT STU – stav k 1. 1. 2022 
Tajomník fakulty Dr. Grančay prezentoval správu o nájomných zmluvách, ktorá obsahovala údaje 
o prenajatej ploche, platbe nájmov, rozúčtovaní energií a služieb. 
Vedenie FCHPT STU v Bratislave vzalo správu na vedomie. 
 
Bod 3. Správa o činnosti CHEM – Spolku študentov FCHPT STU za rok 2021 
Zástupca študentov M. Kalanin prezentoval správu o činnosti spolku CHEM v roku 2021. Uviedol údaje 
o členoch predsedníctva a hlavných aktivitách v roku 2021 – projektoch na fakulte („teplé sedenie“, 
čitateľský kútik a pod.), večeri spoločenských hier, časopise Radikál, študentských tútoroch, fakultných 
tričkách a mikinách a pod. Predstavil plánované aktivity a činnosti na rok 2022. 
Predseda AS FCHPT STU v Bratislave prof. Lukeš navrhol v rámci spolku CHEM udržiavať kontakt 
s absolventmi vo forme neformálneho alumni klubu. 
Tajomník fakulty Dr. Grančay nesúhlasí s tlačou 6 čísiel časopisu Radikál ročne, ale obmedzil by tlačenú 
verziu (pre reprezentáciu) na max. 2 čísla s tým, že ostatné by boli iba online. 
Vedenie FCHPT STU v Bratislave vzalo správu na vedomie. Financovanie na rok 2022 je závislé od 
rozpočtu FCHPT STU v Bratislave, ktorý ešte nie je známy. 
 
Bod 4. Stav príprav Chemického jarmoku – CHEMSHOW 2022 
Predseda AS FCHPT STU v Bratislave prof. Lukeš podal aktuálne informácie o stave príprav uvedeného 
podujatia. Členovia Vedenia sa vyslovili za akciu s čo najvyššou účasťou, samozrejme v závislosti od 
potenciálnych pandemických opatrení. 
 
Bod 5. Informácia o zabezpečení majetku fakulty a projekt jeho zabezpečenia 
Prodekan doc. Lakatoš podal základnú informáciu o zabezpečení majetku fakulty. V roku 2021 boli 
v novej budove vybudované systémy EPS a EZS. Komplexný systém zabezpečenia by okrem nich 
pozostával z turniketov pri vstupe do budovy, kamerového systému CCTV a kontrolovaných vstupov 
na jednotlivé pracoviská (na kartu). Podal detailnejšie informácie o pláne turniketov, ktorý možno 
považovať za prioritu. 
 
Bod 6. Rozličné 

 Prodekanka doc. Reháková informovala o postupe novej akreditácie. 
 Tajomník fakulty Dr. Grančay prezentoval porovnanie plánu verejného obstarávania na rok 2021 

so skutočnosťou. Vedenie FCHPT STU v Bratislave vzalo správu na vedomie. 



 Prodekanka doc. Reháková informovala, že na ocenenie učiteľ roka STU v Bratislave bola 
nominovaná doc. Bakošová. 

 Prodekanka doc. Reháková informovala o nominovaných na ocenenie učiteľ roka FCHPT STU 
v Bratislave. Vedenie FCHPT STU v Bratislave sa dohodlo, že držiteľ ocenenia bude určený na 
najbližšom zasadnutí. 

 Prodekanka doc. Reháková v súvislosti s vojnou na Ukrajine podala správu o počte ukrajinských 
študentov na fakulte, o prijatých a navrhovaných opatreniach na ich podporu. Dnes prebehne 
na MŠVVaŠ SR stretnutie k tejto téme so zástupcami univerzít. Načrtla možnosti mimoriadneho 
štipendia, zamestnania niektorých ukrajinských študentov ako laborantov a pod. Predseda AS 
FCHPT STU v Bratislave prof. Lukeš navrhol osloviť aj SAV. 

 Predseda FOO doc. Berkeš informoval, že o kolektívnej zmluve STU v Bratislave sa stále rokuje. 
 Prodekan prof. Polakovič podal základnú informáciu o novom návrhu dotácie, ktorá bola dnes 

zverejnená na web sídle MŠVVaŠ SR. 
 Tajomník fakulty Dr. Grančay navrhol zvážiť čo najskoršie spustenie optimalizácie počtu 

pracovných miest na fakulte. 
 Predseda AS FCHPT STU v Bratislave prof. Lukeš informoval, že AS STU v Bratislave prijal dodatok 

k štipendijnému poriadku. 
 Dekan fakulty prof. Gatial informoval, že služobné cesty zamestnancov dlhšie ako 30 dní podľa 

interných predpisov vopred schvaľuje Vedenie FCHPT STU v Bratislave. 
Uznesenie 48.1: Vedenie FCHPT STU v Bratislave schválilo ZPC Dr. Ondreja Slaného (2 mesiace 
Nórsko) a prof. Jána Derca (3 mesiace Slovinsko). 

 Dekan fakulty prof. Gatial prezentoval základné východiská rozpočtu na rok 2022. 
 

 
 
Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 13:05. 
 
 
Bratislava, 1. marca 2022 
 
Zapísal: 
Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 
tajomník FCHPT STU v Bratislave 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 


